
N-VA Buggenhout is zeer verheugd dat de restauratie van de Patattenmolen
ondersteund wordt door de Vlaamse regering. Onze eigen N-VA-minister

Geert Bourgeois, die bevoegd is voor Onroerend Erfgoed, kent een premie toe van
maar liefst 362 275,40 euro.

De Patattenmolen werd gebouwd in 1816 en staat sinds 1998 op de lijst van be-
schermde monumenten. Hij overleefde zware beschietingen tijdens de Eerste We-
reldoorlog. In 1921 is de door wind aangedreven maalinrichting vervangen door een
mechanisch aangedreven installatie.

UNIEK IN VLAAMSE LANDSCHAP
Minister Bourgeois was zeer enthousiast over dit project. “De stenen molenromp is
als elektromechanische maalderij uniek in het Vlaamse landschap,” verduidelijkt hij.
“Dit restauratiedossier omvat de bakstenen molenkuip, de dakdichting van de molen
en het plaatsen van nieuw buitenschrijnwerk. In een tweede fase komt de houten
vloerconstructie aan bod en zal de maalinrichting met Heemaf- motor als aandrijf-
mechanisme operationeel gemaakt worden.”

Voor de N-VA is respect voor ons historisch
erfgoed van ontzettend belang. Met het vrij-
gemaakte geld kan dit Buggenhoutse monu-
ment gerestaureerd worden om het voor de
toekomst te bewaren.

N-VA-raadsleden Hilde Baeck, 
Denis Van Linthout en 
XXXXXXXXXXX 
bij de Patattenmolen

N-VA Buggenhout nodigt je uit
om samen op weg te gaan naar de
gemeenteraadsverkiezingen van

oktober volgend jaar.

Kan je je wel vinden in het 
programma van de N-VA?

Wil je graag politiek engagement
opnemen in onze gemeente? 

Werk je graag inhoudelijk mee aan
ons verkiezingsprogramma? 

Zit je met een aantal ideeën voor
onze gemeente?

Laat het ons weten! Neem contact
op met Wim Mommaers via
wim.mommaers@n-va.be.

Uitnodiging
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362 275 euro vrij voor restauratie Patattenmolen

V.U. Hilde Baeck
Zittingsweg 18
9255 Buggenhout



DE BUGGENHOUTSE KADOCHEQUE

N-VA-gemeenteraadslid Hilde Baeck lanceerde de Buggenhoutse Kadocheque in de gemeenteraad van januari.
Zowel de meerderheid als de oppositie waren het idee positief genegen. 

De gemeente viert een jubilaris of eert een vereniging met  
haar honderjarige bestaan?
Je wil iemand in de bloemetjes zetten? 
Je wil iemand bedanken?  
Een Buggenhoutse kadocheque geven én krijgen zou een 
fijne attentie zijn!

De Kadocheque is een gecombineerde sport- ,cultuur- en winkelcheque: 
3  Je kan er  het lidgeld van een sportclub of sportactiviteit mee betalen;
3  Je kan de cheque gebruiken om tickets aan te kopen voor voorstellingen in de Pit, Jazz in de molen,  

concerten van onze muziekverenigingen en voor voorstellingen van onze theatergezelschappen;
3  Je betaalt er een van de vele activiteiten van onze verenigingen mee; 
3  Je doet er aankopen mee bij de deelnemende Buggenhoutse handelaars;
3  Verenigingen kunnen de cheque gebruiken voor de huur van onze infrastructuur. 

INVESTEREN IN LOKALE ECONOMIE
De bedoeling is om te investeren in de lokale economie en dus het handelscentrum van onze gemeente te ver-
sterken.  

Met de kadocheque investeert de gemeente ook in haar eigen vrijetijdsaanbod en stimuleert ze  mensen om te
proeven van het gevarieerde culturele aanbod. De cultuurdienst en de verenigingen bereiken zeker ook een
nieuw doelpubliek. 

5 OF 20 EURO PER STUK
De cheques kunnen gekocht worden voor een bedrag van 5 of 20 euro per stuk. Ze zijn verkrijgbaar aan de in-
fobalie in het gemeentehuis. Samen met de bon zit een lijst van wat er allemaal met de cheque kan aangekocht
worden.

De meerderheid verwees de verdere uitwerking van de kadocheque naar de  cultuurraad. Als bestuurslid van
deze raad werkte Hilde dit ondertussen verder uit.

We hopen u  binnenkort een plezier te doen met een Buggenhoutse Kadocheque!

Nieuws uit de gemeenteraad
Buggenhout heeft twee  N-VA-raadsleden in de oppositie: 
Denis Van Linthout en Hilde Baeck.



De Ronde van België in Buggenhout
Dit jaar is de karavaan van de Ronde van België weer
in Buggenhout voorbijgekomen. Vele mensen vragen

zich echter af wat dit grote feest kost aan de gemeente, en
dus aan ons allemaal.

De meerderheid tekende een contract voor dit en volgend
jaar. Dit jaar, met de start van de ronde in in Buggenhout,
moest de gemeente zomaar eventjes 64 000 euro neertellen.
Volgend jaar is er een aankomst gepland op de Provinciale
Baan na een rit in lijn. Kostprijs: 48 500 euro.

Daarbovenop moet Buggenhout instaan en betalen voor :
• Seingevers op het grondgebied van Buggenhout;
• Plaatsen van de signalisatie voor het ganse traject op 

Buggenhouts grondgebied;
• Garant staan voor alle nodige vergunningen voor alle 

activiteiten;
• Beveiliging van renners en organisatoren;
• Parkings met bewaking voor de wagens van de ploeglei-

ders, perswagens, organisatiewagens, TV-wagens, VIP-
genodigden en publiciteitskaravaan;

• Medische voorzieningen in de aankomstzone;
• Volledig verkeersvrij maken van gans het parkoers;
• Nadarafsluiting langs beide zijden over de laatste kilo-

meter voor de aankomst;
• Afsluiting en bescherming van parkings en technische

zones voor ploegleiders, wagens van organisatie en kara-
vaan;

• Zorgen voor elektriciteitsaansluiting en lopend water in
de starzone;

• Voorzien van 150 lunchpakketten voor medewerkers;
• Zorgen voor sanitaire installaties en de nodige afvalcon-

tainers;

• Instaan voor talrijke officiële ruim-
ten voor de organisatie, onthaal en
vergaderingen;

• Beveiliging voor cameraposities
van de VRT en alle technisch zones;

• Persruimte van 150 m² met tafels en stoelen met één stop-
contact per tafel;

• Perssecretariaat met tafels, stoelen en vuilbakken;
• Aangrenzende ruimte met vier telefoonaansluitingen,

ISDN-lijnen, faxtoestel, kopiemachine en papier;
• Opstelling van een tweetal TV-monitoren;
• Voorzien van belegde broodjes en drank voor de journa-

listen;
• Enzovoort, enzovoort.

Dan hebben wij het nog niet over de duizenden euro’s van
het feest achteraf met optredens van Willy Sommers en zo-
vele anderen.

OP DE CENTEN LETTEN?
Je zou niet zeggen dat Buggenhout met een schuld zit van
meer dan één miljard oude Belgische franken (veel meer dan
alle ons omringende gemeenten) en dat het op de centen
moet letten.

De meerderheid brengt deze gigantische uitgaven nooit ter
stemming op de gemeenteraad.

De volgende belastingverhoging staat reeds op het pro-
gramma. Uiteraard zal dit pas gebeuren na de verkiezingen
van volgend jaar.

In het laatste nummer van ons N-VA-blaadje schreef
PWA-bestuurslid en gemeenteraadslid Hilde Baeck dat
minister Milquet in de vorige legislatuur de beslissing
had genomen om onze PWA-reserves af te romen om
zo de regering toe te laten de begroting op te smukken
met geld uit de spaarpot van de PWA’s en PWA-DCO’s
(Plaatselijk werkgelegenheidsagentschap – Diensten-
cheque onderneming). 

De N-VA heeft tegen deze afromingsoperatie altijd ste-
vig protest aangetekend.

Het PWA-DCO Buggenhout, dat dankzij een zui-
nig beleid en een goed beheer de afgelopen zes
jaar een financiële reserve heeft kunnen opbou-
wen, dreigt nu te worden gestraft.

Een arrest van het Grondwettelijk Hof besliste echter
dat de PWA-reserves wel afgeroomd kunnen worden,
maar dat alle aanbieders van dienstencheque-activitei-
ten individueel moeten worden onderzocht om te kij-
ken of ze reserves hebben en of deze ontstaan zijn  door
niet correct gebruik van subsidies. Een algemene afro-
ming van enkel de PWA’s is dan niet meer mogelijk. De
geplande afroming van de reserves blijft op deze ma-

nier als een zwaard van Damocles boven het hoofd
van vele PWA’s hangen.

“Men zou er beter aan doen de PWA’s te stimuleren en
aan te moedigen om te investeren in lokale tewerkstel-
ling”, aldus Hilde Baeck. “Niet alleen zou dit op lan-
gere termijn meer opbrengen, het zou ook getuigen van
respect voor de lokale tewerkstellingsinitiatieven.”  

Onze N-VA-volksvertegenwoordigers Sarah Smeyers
en Miranda Van Eetvelde behandelen deze problema-
tiek in het parlement. Hilde volg dit op voor onze ge-
meente.

Zwaard van Damocles boven de plaatselijke werkgelegenheid in Buggenhout!!!

N-VA-gemeente-
raadslid en 
PWA-DCO-raads-
lid 
Hilde Baeck: “Men
zou beter 
de PWA’s 
stimuleren in
plaats van de 
reserves af te
romen.”

Het schepencollegebrengt de massalekosten van de organisatie nooit terstemming op de gemeenteraad.



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

nn  Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

nn  Ik wens het N-VA-programma te ontvangen.  nn  Ik wens de brochure “Een klare kijk op energie” te ontvangen. 
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N-VA HEEFT KLARE KIJK OP ENERGIE
Uw energiefactuur swingt de pan uit. De toekomstige energie-
bevoorrading moet verzekerd blijven. En het is in Vlaanderen weinig
realistisch om alle energie voor 100 % uit hernieuwbare bronnen te
halen. Daarom ontwikkelde de N-VA een evenwichtige totaalvisie op
energie.

De bevoegdheden rond energie zijn behoorlijk versnipperd. Een
eigen VVlaams energiebeleid met een langetermijnvisie moet 

ervoor zorgen dat we in Vlaanderen eigen accenten kunnen leggen. 

Het mag dan al mooi klinken om onze energie voor honderd 
procent uit hernieuwbare bronnen te halen tegen 2050, in de

praktijk is dit niet realistisch. Groene energie moet oop een door-
dachte manier gestimuleerd worden.

Zuinig en bbewust omspringen met energie is noodzakelijk. De
meest goedkope en groene energie is de energie die niet ver-

bruikt wordt.

De N-VA pleit voor een transparante energiemarkt waarin u vrij
kan kiezen tussen de verschillende energieleveranciers. Energie

moet tte allen tijde betaalbaar blijven, zowel voor u als voor onze 
bedrijven.

Federaal volksvertegenwoordiger 
Bert Wollants en Vlaams Parlementslid 

en fractieleider in de Senaat Liesbeth Homans
zijn de N-VA-specialisten 
op het vlak van energie.

De N-VA heeft een totaalvisie op

energie. Wenst u onze brochure 

“Een klare kijk op energie”

te bestellen? 

Surf dan naar 

www.n-va.be/energie

of stuur ons onderstaande 

bon terug!

Met genuanceerde voorstellen pleit de N-VA voor een radicale 
hervorming van het energiebeleid. Dat moet energie toegankelijk
en betaalbaar houden voor iedereen.


